

## ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA

---

### Identificació de la sessió:

Data: 7 de març de 2013  
Inici: 21:10 hores  
Fi: 23:00 hores  
Lloc: seu del Consell de Poble  
Caràcter de la sessió: ordinari

### Assistents:

Presidenta:	Dolors Lechuga Garcia	
	Joan Xamaní Cabra	particular
	Florentí J. Ruiz Allué	particular
	Manuel Valle Corrales	particular
	Jordi Gómez Barrero	particular
	M.Isabel Tena Boyán	particular
	Lluís Prat Pineda	Club Esportiu La Batllòria
	Carme Lluís Puig	Patronat de la Gent Gran

Secretària: Àngels Berenguer Puig

També assisteix el regidor Josep Capote Martín.

### Ordre del dia:

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior
2. Informació de les comissions
3. Informació del regidor Josep Capote
4. Informació de la presidenta
5. Precs i preguntes

Abans d'iniciar la sessió, la senyora Presidenta presenta al regidor Josep Capote, qui assisteix avui per explicar el nou servei de Policia de proximitat.

Tot seguit, es dona inici a la sessió ordinària.

### Desenvolupament de la sessió:

#### 1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l'esborrany de l'acta del dia 7 de febrer de 2013 i si han de fer alguna observació.

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l'aprovació de la referida acta.

#### 2. INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS

##### - Comissió de Cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural

Pren la paraula el senyor Joan Xamaní per comentar que seria interessant col·locar contenidors de reciclatge de material informàtic en algun indret de La Batllòria.

El senyor Josep Capote comenta que ja farà la consulta pertinent per veure si és possible instal·lar algun d'aquests contenidors a La Batllòria.

El senyor Xamaní pregunta com està el tema dels Pavelló.

La senyora presidenta respon que, malgrat que l'Ajuntament té els diners reservats per al nou pavelló, de moment el tema està aturat per una qüestió econòmica. Aquest pavelló –diu- és totalment necessari perquè l'escola no disposa de gimnàs, però la situació de crisi actual ha forçat que s'aturés el projecte.

#### **- Comissió de Comunitat i Seguretat Ciutadana**

El senyor Florentí Ruiz comenta que han tornat a entrar a robar al bar del camp de futbol.

El senyor Manuel Valle afegeix que últimament ha vist gent sospitosa voltant per La Batllòria.

El senyor Capote diu que a Sant Celoni darrerament s'han produït alguns robatoris en domicilis particulars, però a La Batllòria, fins el moment, no hi ha constància de cap denúncia al respecte.

La senyora M. Isabel Tena es queixa del vandalisme que hi ha sobretot a les nits, jovent que crida i fa malbé el mobiliari urbà.

El senyor Capote apunta que, en aquests casos, cal avisar a la Policia Local.

#### **- Comissió d'Esports, Joventut, Infància i Gent Gran**

Pren la paraula el senyor Lluís Prat per comentar que caldria que la persona que ve a marcar el Camp de futbol es quedés durant el partit, que es juga a la tarda, perquè en cas de pluja es pugui tornar a marcar el camp.

També comenta que el tema de les bonificacions del transport interurbà entre La Batllòria i Sant Celoni encara no s'ha solucionat. Hi ha moltes persones –diu- que han de fer ús d'aquest servei periòdicament i els hi suposa una despesa important.

#### **- Comissió d'Espai Públic i Entorn**

Intervé el senyor Jordi Gómez per dir que dels forats que hi havia en diversos carrers de la urbanització Royal Park, ja n'han vingut a tapar dos, els del carrer Anselm Clavé. Encara en queden 5 al carrer Coll i Pujol.

També comenta que hi ha dues parcel·les de la urbanització que no tenen la vorera feta.

La senyora presidenta explica que caldria consultar a l'Ajuntament si es pot requerir als propietaris d'aquestes parcel·les perquè portin a terme les obres d'adequació pertinent, atès que la urbanització està recepcionada i s'entén que s'ha d'haver entregat amb les condicions òptimes.

### **3. INFORMACIÓ DEL REGIDOR JOSEP CAPOTE**

El senyor Capote explica que el dia 14 de gener d'enguany va entrar en funcionament el servei de Policia de Proximitat. S'ha començat per la presència policial durant l'estona d'entrada i sortida de l'escola i la intenció és anar ampliant aquest servei i consolidar-lo perquè es mantingui.

A partir de maig o juny es farà el quadrant de servei corresponent a La Batllòria de manera que sempre siguin els mateixos agents els que hi prestin el servei de Policia de proximitat. Per tant, es preveu que per llavors hi hagi tres policies que facin servei de proximitat a La Batllòria.

De moment, encara estem en la primera fase d'implementació del servei, però ja s'han fet les gestions oportunes perquè la Policia Local es desplaci més vegades a La Batllòria i s'augmenti així la presència policial. La gent –diu- ha de veure que el servei que es presta a La Batllòria és el mateix que a Sant Celoni.

Hi ha un agent que, a més de fer tasques de Policia de proximitat, fa xerrades sobre temes de seguretat. Ja n'ha fet alguna adreçada sobretot a la gent gran que ha tingut molt bona acollida i seria interessant poder-ho fer extensiu a tota la població. De fet, aquestes xerrades també formen part del servei de proximitat.

Tot seguit, pren la paraula el senyor Ruiz per preguntar si seria possible fer un balanç dels darrers 15 anys amb la finalitat de saber com s'ha gestionat el pressupost de La Batllòria. També comenta –adreçant-se al senyor Capote- que s'ha demanat en diverses ocasions que s'instal·lés un màstil a la plaça de la Pedra de la pau per poder-hi penjar una senyera, però de moment encara no s'ha fet.

El senyor Capote s'ho anota per demanar-ho.

La senyora presidenta li comenta al senyor Capote que a finals de l'any passat es va fer una enquesta a La Batllòria i dels resultats se'n deriva una clara voluntat de la gent de La Batllòria per constituir-se en Entitat Municipal Descentralitzada.

Un cop finalitzada la presentació del servei de Policia de proximitat i atès que ningú té cap comentari a fer, el senyor Capote s'acomiada dels assistents i abandona la sessió.

#### **4. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA**

La senyora presidenta informa de que fa alguns dies es fer la visita a la Unió Batllorienca, però hi faltava força gent. Sembla ser que hi va haver alguna confusió amb les convocatòries i no tothom se'n va assabentar a temps.

Es va explicar a les entitats de quins espais disposava l'equipament, tres en total, i se'ls va facilitar una fitxa que cal que retornin degudament omplerta per tal de poder valorar com es podran repartir aquests espais.

Seguidament, la senyora presidenta demana als assistents quin dia els aniria bé per poder fer la xerrada sobre seguretat que ha comentat el regidor Josep Capote. Es proposa, en un principi, fer-la el dia 27 d'abril.

Ha sortit una notícia a l'Informatiu relatives a un projecte d'adequació i millora de l'accessibilitat i la mobilitat en un tram del carrer Major, entre el carrer Riells i el carrer Breda, que consisteix en la transformació d'aquest tram de carrer en plataforma única.

#### **5. PRECS I PREGUNTES**

Ningú té cap prec ni pregunta per formular.

\*\*\*\*\*

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a les 23:00 hores i s'estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta.

La secretària de la sessió  
Àngels Berenguer Puig

Vist-i-plau  
La presidenta del Consell de Poble  
Dolors Lechuga García